
Referat fra bestyrelsesmøde for Park-kvarteret 

Onsdag den 2/5-2018 
Til stede var: Jess, Thomas, Erik, Sandra-Lee, Daniel og Bende. 

Afbud fra: Henning. 

Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referat godkendt uden anmærkninger. 

Pkt. 2: Nyt fra formanden 

 Hjertestarterkursus starter op i uge 18 med 6 deltagere fra Park-kvarteret. 

 Det er ved at være tid til ½ års møder i arbejdsgrupperne. Datoer vil blive meldt 

ud til deltagerne. 

 Ved indflytning af nye naboer, har bestyrelsen besluttet, at byde velkommen 

med en blomst, samt et notat om park-kvarteret, bestyrelsen, arbejdsgrupperne, 

samt hjemmesiden. Hvis der er interesse om det, vil de nye naboer blive 

inviteret til en kop kaffe på et bestyrelsesmøde, hvor bestyrelsen vil introducere 

til organiseringen samt bestyrelsesarbejdet. 

 KAB er i gang med etablering af et gårdlaug, som bl.a. skal stå for etablering af 

brandvejen. 

Pkt. 3: Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne 

Daniel: 

 Der ser ud til, at komme gang i trappeproblematikken, da Daniel er kontaktet af 

firmaet.  

 KAB problemerne endnu ikke løst. 

Sandra: 

 Tænker hvornår der vil blive slået græs. Afventer gartner. 

Thomas:  

 Oprydning på området ser ud til at fungere. 

 Nuværende affaldsmængde i miljøstationen ser ud til primært at tilhøre egne 

beboere. Vigtigt at alle er opmærksom på at følge reglerne for storskrald. 

Naboejendommene er af eget boligselskab informeret om, at de ikke må 

anvende vores miljøstation.  



Side 2 

Pkt. 4: Sager til drøftelse og beslutning: 

Ingen. 

Pkt. 5: Opfølgning: 

 Tilbud på låge samt nettag til miljøstationen er nu modtaget til en pris på 

26.000,- kr. incl. arbejdsløn. Bestyrelsen beslutter at starte med lågen og så 

afvente om der er behov for yderligere tiltag. 

 Pullert er bestilt. 

 

 Oversigtsskilte er sat i produktion. Håber det afhjælper problemerne. 

 

 Hængepartier med KAB : Der er 8/5-2018 møde med KAB om de uafsluttede 

sager. 

Pkt 6: Eventuelt:  

Lås på affaldstromlerne beløber sig til i alt 7000,- kr uden nøgler. Afventer endelig 

beslutning på næste møde ud fra, om der kan påsættes kodelås. 

Pkt 7: Punkter til næste mødes dagsorden 

Opfølgning på mødet med KAB 

lås på affaldstromlerne.  
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